
  

Haarlem,12 oktober2009 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
In het Haarlems Dagblad van 10 oktober jl. stond een artikel ‘De Lichtfabriek moet dimmen’, 
waarin staat dat de Lichtfabriek voorlopig geen dancefeesten mag organiseren in verband met 
geluidsoverlast voor de naastliggende woningen op het Droste-terrein.  
Volgens verschillende nota’s en het bestemmingsplan Nieuwe Energie/Minckelersweg is het 
altijd expliciet de bedoeling geweest dat op het Nieuwe Energie terrein festivals worden 
georganiseerd. Daarnaast hebben gemeente en bedrijfsleven in het convenant Waarderpolder 
uit 2004 afgesproken “dat functiemenging in de Waarderpolder wordt toegepast, als er geen 
aantoonbare schade wordt toegebracht aan de belangen van de gevestigde bedrijven.”  
Nu blijkt dat de functiemenging wel degelijk schade toebrengt, iets waarvoor de VVD altijd heeft 
gewaarschuwd. Om die reden wil ik u de volgende vragen stellen: 
 
 

 Is het correct dat de Lichtfabriek voorlopig geen dancefeesten mag organiseren? 

 Zo ja, hoe komt dit? 

 Overtreedt de Lichtfabriek tijdens de dancefeesten de vastgestelde en goedgekeurde 
geluidsnormen? 

 Zo nee, waarom worden de feesten dan stilgelegd? 

 Zo ja, is het College bereid een oplossing te zoeken om zo de levensvatbaarheid van de 
Nieuwe Energie in het algemeen en de Lichtfabriek in het bijzonder te waarborgen? 

 
Graag verneem ik uw reactie,  
 
Denise Eikelenboom 
VVD Haarlem 


